

Découpage Workshop

Participants will use paper and images to create paintings on plates, cups, boxes and other items.

Pottery Workshop

Participants will use clay to create artworks and accessories.

Drawing on Glass Workshop

Participants will learn the various ways of drawing on glass and the best colours to use.

Mosaic Workshop

Participants will create small artistic cubes from clay and then decorate them by adding shells, stones and glass, to produce a creative piece of artwork.

Handicrafts Workshop

Participants will use paper, cloth and colours to create hand-made artistic objects.

Recycling Workshop

By collecting paper, magazines, cups and old objects, participants will learn how to combine them into a piece of artwork and then how to decorate them using accessories.

Drawing Workshop

Participants will learn drawing techniques and styles, and ways of using co-ordinated colours.

Restoration Workshop

Participants will learn how to preserve artefacts and restore them.

ورشة الديكوباج

يستخدم المشاركون في هذه الورشة الأوراق والصور لعمل لوحات فنية على الصحون والأكواب والصناديق وغيرها.

ورشة الفخار

يشكل المشاركون من الطين أعمالاً فنية مثل الإكسسوارات، والتحف الفنية.

ورشة الرسم على الزجاج

يتعلم المشاركون في هذه الورشة كيفية الرسم على الزجاج بأشكال متنوعة ويتعرفون على أنواع الألوان المستخدمة على الزجاج.

ورشة الفسيفساء

يكون المشاركون في هذه الورشة قطعاً فنية من الطين على شكل مكعبات صغيرة، ثم يقومون بتزيينها بالأصداف والأحجار والزجاج، لصنع عمل فني مميز.

ورشة المشغولات اليدوية

يستخدم المشاركون الأوراق والقماش والألوان لعمل أشكال فنية بطرق يدوية مبتكرة.

ورشة إعادة التدوير

من خلال جمع أوراق المجلات والأكواب والأشياء القديمة، يتعرف المشاركون على طريقة تنسيق هذه الأشياء لتصميم عمل فني وتزيينه بالإكسسوارات.

ورشة الرسم

يتعلم المشاركون في هذه الورشة تقنيات وطرق الرسم، وكيفية تلوين اللوحة بالألوان المناسبة والمتناسقة.

Archaeological Excavation Workshop

Participants will learn how to conduct excavations to find ancient objects.

Brick Workshop

Participants will learn about mud bricks and traditional building materials, and will have the opportunity to build a traditional wall.

Paper Roll Workshop

Participants will learn the art of making different shapes using thin strips of paper, turning them into different shapes used in paintings and cards.

ورشة الترميم

يتعلم المشاركون كيفية المحافظة على القطع الأثرية، وكيفية ترميمها.

ورشة التنقيب عن الآثار

يتعلم المشاركون كيفية التنقيب عن الآثار والقطع الأثرية.

ورشة الطوب

يتعرف المشاركون في هذه الورشة على الطوب الطيني وعلى مواد البناء التقليدية المستخدمة قديماً، حيث تتاح لهم فرصة بناء جدار تقليدي.

ورشة لف الورق

يتعلم المشاركون فن صنع أشكال مختلفة اعتماداً على لف أشرطة رفيعة من الورق، وتحويلها إلى أشكال مختلفة تستخدم في اللوحات والبطاقات.